
LETOŠNJA ŠMARNIČNA POBOŽNOST
Spet je tu mesec maj in z njo šmarnična
pobožnost.
Pobožnost šmarnic je izjemno primerna za naš
čas. Vsi skupaj z otroki čutimo potrebo po
pristnem druženju. In to druženje ima neko
vsebino, neko rdečo nit in sporočilo. Mnoga druga
druženja tega nimajo. Ko nekdo toliko dni redno
prihaja, lahko Kristus v srcih otrok in odraslih
prebudi marsikatero lepo duhovno izkušnjo in se
obogati tudi z jasnim vzgojnim spoznanjem. Ko si
skupaj, se zgodi kaj lepega. Skupnost je lepota in
lepota privlači.
Nedeljska oznanila in tudi verouk niso dovolj, da
bi navdušili otroke in mlade. Navdušenje se lahko
porodi v starših samih. Oni največkrat ne zmorejo
redno obiskovati šmarnic, lahko pa otroke
spremljajo s pozornostjo, z vprašanji. Obiskovanje
šmarnic se šteje tudi med veroučne dejavnosti, ki
jih spodbujamo pri verouku. Če je nekdo hodil
zvesto in le nekajkrat manjkal zaradi težko

odložljivih obveznosti, se šteje, da je v tistem letu »naredil« šmarnice.
Otrokom veliko pomeni, da so nekaj zmogli, uspeli, šli preko sebe in premagali
odvisnost le od trenutnega razpoloženja.
Prosim vas, pomagajte svojim otrokom in jih vzpodbujajte k udeležbi letošnjih
šmarnic. Spregovoril nam bo v branju dramski igralec Gregor Čušin, ki ima pet
otrok in se je na svojski način znal približati svetu otroka in predstaviti cerkev,
ki ima toliko povedati v svoji sporočilnosti. Otroci pa bodo za svoje redno
prihajanje prejeli sličice, ki bodo ob polnem številu postale lahko igra Spomin.

V Dravogradu bodo šmarnice ob 18.30 posebej za otroke, ob
19.00 pa bo sveta maša in šmarnično branje za odrasle.
Šmarnice bodo v Šentjanžu vsak večer ob 19.uri. Nekajkrat
bodo povezane s sveto mašo.
V Libeličah bodo šmarnice ob 17.00 s sveto mašo, v Črnečah
pa ob 18.00 uri s sveto mašo.
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Leto 2, številka 5/2013
UVODNIK:

Lepo pozdravljeni dragi obiskovalci naše spletne strani in bralci našega
medžupnijskega glasila z imenom STUDENEC. Gotovo ste opazili, da je naša
naslovnica nova, malo drugačna je namreč fotografija. Nekateri ste
pripomnili, da prejšnja slika ne ponazarja studenca, ampak slap. Zato sem
iskal primerno fotografijo, ki bi že samo pogled nanjo povedal, da je to
studenec. Našel sem dokaj primerno, katere avtorica jo je dovolila
uporabljati za naše glasilo. Zato ji velja zahvala.
Kar nekaj dogajanj se je zgodilo, odkar je bila narejena naša zadnja številka.
Za nami je prav lepo in kljub slabemu vremenu praznovanje velike noči.
Postregla nam je z obilo snežnimi padavinami, tako da skoraj nismo imeli
občutka, da je velika noč. Dež v Dravogradu in nižje ležečih krajih in sneg
višje je onemogočil velikonočno procesijo. Pa naslednje leto toliko
slovesnejše kajne? Verjamem, da je bilo praznovanje kljub temu globoko
doživeto. Posebej pri vseh, ki ste, ne samo prinesli k blagoslovu jedila,
ampak obiskali tudi praznično sveto mašo.
Hvala tudi za vaše velikodušne darove in mnogim hvala za pisanko. In kaj
prinaša tale nova številka? Nekaj utrinkov in zapisov – predvsem slikovnih
in zapis o šmarnični pobožnosti v naših župnijah ter papežu Frančišku.

Igor – žpk mod.



FOTO UTRINKI dogajanj v župniji Dravograd

Sodelavke Karitas
so pripravile

snopke za bolnike,
ostarele in

stanovalce Doma
starostnikov
Črneče in jim

poklonile prvo
pomladno zelenje
za Cvetno nedeljo.

Del procesije na Cvetno
nedeljo v Dravogradu in
blagoslov velikonočnega
ognja na veliko soboto in

.

Veroučenci so za materinski dan pripravili krajši program za naše babice, žene
in mame, babice.
Hvala pa vsem plemenitim mamam, ki naredite z molitvijo veliko dobrega za
svoje otroke. Naj vaše delo blagoslovi dobri Bog.

Na veliko soboto zvečer
je katehumen

Aleksander Pšeničnik iz
župnije Libeliče v

Dravogradu prejel
zakrament svetega

krsta in svete birme.
Bogu hvala zanj.

Veroučenci -
birmanski

pripravniki pa so
se na nedeljo

Dobrega pastirja
seznanili s svojim

molitvenim
botrom.

»Po tem bodo vsi spoznali, da ste moji učenci, če boste med seboj imeli
ljubezen.« (Jn 13,35)

Preden je Jezus odšel s tega sveta, je učencem dal novo zapoved, po kateri
jih bodo vsi prepoznali, da so njegovi učenci: »To je moja zapoved: Ljubite
se med seboj, kakor sem jaz vas ljubil.« Jezus nam daje vsak čas prav tisto
ljubezen, s katero njega nenehno ljubi njegov Oče. Mi pa smo poklicani, da
na enak način to ljubezen poklanjamo drugim. Samo tam, kjer bo edinost in
ljubezen, bo Božja beseda lahko padla na rodovitna tla.
Kdor hoče biti ljubljen, mora pokazati, da ljubi. Potrudimo se, da bi ljubezen
in edinost postala naš ideal, katerega bi si želeli usvojiti.

TEČAJ PRIPRAVE NA ZAKON
Je potekal v župniji Dravograd in je bil zelo lepo obiskan. Kar 14 parov jke

prehodilo pot priprave na zakon z predavatelji in pričevalci. Hvala vsakemu in
vsem posebej za to velikodušnost.

 Tečajnikom pa obilo božjega žegna na kmalu začeti skupni poti v življenje.



Papež Frančišek
(rojstno ime: Jorge Mario Bergoglio)

Rodil se je 17. decembra 1936 v Buenos
Airesu (Argentina) očetu Mariu (železničar) in
materi Regini (gospodinja). Odraščal je v
Buenos Airesu v delavski družini še s štirimi
brati in sestrami.
Njegova prva poklicna izbira sicer ni bil duhovniški poklic, saj je diplomiral s
področja kemijske tehnologije. Bil je ljubitelj nogometa in rad je plesal
tango. A se je nato odločil za duhovništvo in se vpisal na semenišče v Villa
Devoto. 11. marca 1958 je vstopil v jezuitski noviciat. Po prvih redovnih
zaobljubah je najprej študiral filozofijo. Po diplomi je nekaj časa poučeval v
kolegiju, potem pa nadaljeval in končal še študij teologije. Ob študiju
teologije se je posvečal študiju humanistike, filozofije, psihologije in
književnosti.
Duhovniško posvečenje je prejel 13. decembra 1969 (jezuit). V kardinala je
bil povzdignjen 21. februarja 2001 in 13. marca 2013 postane papež.
Nadene si ime Frančišek. Svojo službo je kot 264. papež uradno prevzel 19.
marca 2013, in sicer od papeža Benedikta XVI.
Je prvi papež iz jezuitskega reda, prvi iz Latinske Amerike in s tem tudi prvi
neevropski papež v novem veku. Zadnji papež zunaj Evrope je bil Azijec, in
sicer Sirec Gregor III.

www.wikipedia.org

Papež (od gr. páppas – oče): naslednik
apostola Petra, rimski škof. Ker je že Peter
bil prvi med apostoli, ima papež kot njegov
naslednik prvenstvo v zboru škofov. Kot
Kristusov namestnik je najvišji pastir
Cerkve.
Sedanji papež Frančišek nas vse preseneča s
svojo neposrednostjo, ponižnostjo in lepo
vzpodbudno besedo. Prebirati njegove misli je pravi balzam za dušo.
Zato Bogu hvala zanj. In radi molimo za njega!!

Je papež res nezmotljiv?
Da, toda papež govori nezmotljivo le tedaj, ko v slovesnem cerkvenem načinu,
proti kateremu ni ugovora (»ex cathedra«), razglasi dogmo, to je, sprejme
obvezujočo odločitev v vprašanjih verskega ali nravnega nauka. Nezmotljivi značaj
lahko imajo tudi učiteljske odločitve zbora škofov skupaj s papežem, npr. odločitve
ekumenskega koncila.
(KKC 888-892)
Papeževa nezmotljivost ni povezana z njegovo moralno integriteto in inteligenco.
Nezmotljiva je pravzaprav Cerkev, saj ji je Jezus obljubil Svetega Duha, ki jo bo
ohranjal v resnici in jo vedno globlje vodil v resnico. Če bi nenadoma zanikali ali
napačno razlagali kakšno samoumevno versko resnico, mora Cerkev imeti zadnji
glas, ki obvezujoče pove, kaj je resnično in kaj napačno. To je papežev glas. Kot
Petrov naslednik in prvi med škofi ima edino on oblast, da sporno resnico v skladu z
izročilom Cerkve formulira tako, da jo predstavi vernikom kot »zanesljivo za
verovanje« za vse čase. Temu rečemo: papež razglasi dogmo. Dogma zato vsebinsko
ne more nikoli vsebovati nič »novega«. Dogmo papež razglasi zelo redko. Zadnjo je
razglasil leta 1950.

Po: Youcatu

ZGODILO SE JE V PASTORALNI ZVEZI ŽUPNIJ DRAVOGRAD
V pastoralni zvezi župnij Dravograd so se zgodili v tednu od 14. Aprila do 21. aprila
pomembni dogodki. Najprej je to bil
Teden molitve za duhovne poklice.
V župniji Dravograd smo za duhovne poklice molili  vsak večer pol ure pred
večerno sveto mašo. Molitev je vsak večer vodila ena skupina. Tako so se zvrstili:
župnijski pastoralni svet, člani Karitas, molitvena skupina, bralci božje besede,
mladi.
Molili smo zavzeto in prosili  Boga za vse, ki začutijo božji klic, da bi imeli pogum,
da bi se odzvali nanj. V prošnjah in molitvah smo se zahvalili za duhovnike in jih
priporočali v božje varstvo, da bi ostali trdni  v veri in svojem poslanstvu.
Udeležba faranov je bila sicer bolj skromna, zato se lahko upravičeno vprašamo,
kako verniki čutimo odgovornost za pomanjkanje duhovnih poklicev, koliko
molimo in prosimo za nove duhovne poklice in če se zavedamo, da v prihodnosti
lahko ostanemo brez duhovnika na župniji.
TAJNIŠTVO PASTORALNE ZVEZE ŽUPNIJ DRAVOGRAD
V torek 16 .aprila se je prvič sestalo Tajništvo pastoralne zveze  župnij Dravograd,
ki ga sestavljajo predstavniki posameznih župnij, imenovanih iz župnijskih svetov
vseh šestih župnij in vsi trije duhovniki zveze Igor Glasenčnik- župnik moderator,



Franček Kraner-župnik sodelavec, Marjan Banič-duhovni pomočnik in
katehistinja Katja Epšek.
         Prva seja Tajništva zveze ima zelo velik pomen za začetek skupnega
enotnega  pastoralnega dela vseh šestih župnij zveze.
Župnik Igor je na seji  predstavil vidike pastorale sedaj v župnijah in izhodišča
za prihodnje skupno delovanje v povezovanju in enotnem delovanju na
posameznem področju pastorale: zakramentov (krsta, poroke, birme, bolniško
maziljenje..), zakramentalov, (blagoslovi..), kateheze, pogrebov, urejenosti
cerkva, šmarnične pobožnosti,, izobraževanja…
      Pomemben vidik enotnega delovanja v okviru zveze je tudi razpoložljivost
prostorov za posamezne dejavnosti v župnijah.
Glede na realne možnosti, se bodo morale dejavnosti v prihodnje odvijati
skupno na nivoju zveze za vse župnije, v posamezni župniji, ki bo imela prostor
in razpoložljive sodelavce. Tako bo Tajništvo zveze v prihodnje imelo odločilno
vlogo pri skupnem načrtovanju, skupnih akcijah, skupnih srečanjih na nivoju
zveze župnij. Tajništvo zveze bo  v prihodnje postalo v tesnem sodelovanju z
župnikom 'motor', ki bo poganjal delo in versko življenje Pastoralne zveze
šestih župnij Dravograd.  Tajništvo zveze bo delovalo in načrtovalo v duhu
uprto na krovni dokument Pridite in poglejte,  na podlagi katerega se bodo
izdelali pastoralni načrti župnij za prihodnje delovanje.
IZOBRAŽEVANJE ČLANOV ŽPS za naš Koroški naddekanat
V petek 19. aprila je potekalo v župniji Dravograd izobraževanje članov
župnijskih svetov iz posameznih župnij Koroškega naddekanat, za pisanje
pastoralnega načrta župnije na podlagi na krovnega dokumenta Pridite in
poglejte. Izobraževanja se je udeležilo okoli 60 članov župnijskih svetov.
Izobraževanje so pripravili in vodili: naddekan Igor Glasenčnik, vodja
pastoralne službe  mariborske nadškofije Jože Goličnik in dr. Vinko Potočnik z
sodelavci.
Namen izobraževanja je bil praktično usposobiti člane župnijskih svetov za
izdelavo načrta  pastoralnega dela v župnijah v prihodnje. Izhodišče vsega
načrtovanja je krovni dokument Pridite in poglejte in njegov temeljni namen,
ki se glasi: ''Živa občestva Cerkve in njihovi posamezni člani bodo z novo
apostolsko gorečnostjo vabili in spremljali brate in sestre k osebni veri, k
osebnemu srečanju s Kristusom kot Odrešenikom človeka, da bi se lahko drug
drugemu darovali v ljubezni.''
Izobraževanje je bilo odlično organizirano in izvedeno v prijetnem delovnem
vzdušju. Pričelo se je z mislimi novega papeža Frančiška, ki ga je ob svojem

uvodnem nagovoru izpostavil naddekan in gostitelj Igor. Po uvodu pa je sledilo
predavanje g. Vinka Potočnika o delu in izvedbi praktičnega načrtovanja v
skupinah na podlagi petih izzivov, ki jih prinaša PiP: K izvirom, Poklicanost in
poslanstvo, Živa občestva, Sočutje in pravičnost, Odpuščanje in sprava. Delo je bilo
zaključeno z molitvijo in malico, ki ga je pripravila ekipa pod vodstvom kuharice
Danice. Udeleženci izobraževanja so odšli domov zadovoljni in pripravljeni za
načrtovanje pastoralnega  delo v svojih župnijah.

V novi številki Družine pa se predstavlja na zadnji strani naš ŽPS Dravograd,
ki je zapisal nekaj misli ob prebiranju dokumenta Pridite in Poglejte (PiP).
Vredno branja in seveda premisleka, saj ta dokument ne velja samo za naše
člane, ampak za vse, ki jim ni vseeno, kaj se bo v župniji v prihodnje
dogajalo. Skupaj smo odgovorni za pastoralo v naši Pastoralni zvezi in
seveda v posameznih župnijah.

Irma Kladnik
BLAGOR JI, KI JE VEROVALA

Kristjani Marijo velikokrat idealiziramo. V svoji pobožnosti jo poveličujemo kot bitje, ki je
bilo že v času svoje zemeljskega življenja popolno in v svetosti nedosegljivo. Gotovo je
bila Marija vzor popolnosti, ljubeznivosti in sočutja, vzor vernosti in izpolnjevanja Božje

volje. Gotovo je tudi zato Marija poveličana v
nebeški slavi in pri svojem Sinu zdaj kraljuje kot
kraljica nebes in zemlje. Vendar Marija ni bila in
ni nikakršna boginja. V času svojega zemeljskega
življenja je morala tudi ona prehoditi dolgo in
naporno pot vere. Kljub svoji izbranosti, kljub
angelovemu oznanilu, da bo postala mati
Odrešenikova, v nadaljnjem življenju in ob
dogodkih, ki so se dogajali, Marija marsičesa ni
razumela. Marija je bila človek kot mi in tako

kakor mi je morala tudi ona skrivnost Jezusa Kristusa odkrivati postopoma.
Marija je hodila po poti preizkušenj, skozi temne doline nerazumevanja Božjih poti in
načrtov, tudi Božje odmaknjenosti, toda hodila je v neomajni veri in trdnem zaupanju v
Boga in v izpolnitev njegovih načrtov. Bila je romarica na poti vere! Med sencami je
iskala pravi Jezusov obraz. Tako tudi nam kaže pot vere in nam pomaga, da bi tudi mi iz
človeškega občestva vedno bolj vstopali v občestvo vere v Božjega Sina Jezusa Kristusa.
Naj nas v šmarničnih premišljevanjih opogumlja in nam odpira oči za poglobljeno vero.
Naj preko nje prihajamo v globlji stik z Bogom. .po Kužnik Jože


